
 

Magistrát města České Budějovice   
Odpověď na dotaz vznesený s využitím zákona o svobodném přístupu k informacím   

 

 
 

Statistiky – zvýšení bezpečnosti dětí   

 

 

 „Žádost o poskytnutí informací – týkající se „zvýšení bezpečnosti dětí v oblasti ulice Jírovcova a ZŠ Baara“ 

konrétně na tyto otázky:“ 

 

 

 

 
 

 

 

 


